

Referat fra bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR onsdag den 24. maj 2017 kl. 18.00 til 21.00 Lokale 3, Borgerhuset

Deltagere: Henrik Oscar, Louise, Arne, Jacob, Paw, Kim

Fra grupperne deltog under punkt 54 og 55 Susanne, Ditte, Michael og Jacob ”dianalund.dk”

Afbud: Henriette, Søren, Jan, Claus

Godkendelse af dagsorden

52/2017:

Beslutning: Godkendt

Godkendelse af referat fra 17.04.18

53/2017:

Beslutning: Godkendt

Status på grupper og Helhedsplanen

54/2017:

Kunstgræs: Der er kommet en positiv tilbagemelding fra Ruds-Vedby, så der nu er positiv holdning både fra Ruds-Vedby og Stenlille om at bruge midler fra deres rådigheds beløb, og sammen med resultatet fra old Boys kampen, som ikke er offentliggjort endnu, ser det yderes godt ud med hensyn til snart at komme i gang, med anlæg af en kunstgræs bane.

B&U: Der er fra kommunen givet tilsagn om at området mellem Ventemøllegården og Borgerhuset kan bruges til det i helhedsplanen foreslået, i samarbejde med Ventemøllegården og Lundebo.

Ansøgning om byggetilladelse er sendt, der ventes svar inden for 2 uger.

Det der startes med er klatrestativ og lejeplads.

Gruppen holder møde med en fundraiser næste uge.

Der vil ligeledes blive holdt møde med lokale entreprenører, for at have dem med i så stort et omfang det vil kunne lade sig gøre.

Der tages kontakt gennem DUR-erhverv, gruppen vil gerne komme til et møde i DUR-erhverv om fremlægge planerne.

Borgerhus/"rød tråd": Der er afholdt møde med Ellen Schelde "landskabsarkitekt" og Søren Brun "Sorø kommune".

Der er ved at åbne sig en mulighed for at der kan blive en større event medio 2018 hvor Butikstovet, Brugsen og Netto muligvis også holder åbningsfest i forbindelse med ombygning/bygning af Brugsen og Netto.

Der kan allerede nu iværksættes noget af planen omkring Borgerhuset blandt andet åbning af en bagindgang gennem den "gamle hoveddør".

Motionssti: Der opnået tilladelse fra Filadelfia til at stierne går gennem deres område, der vi blive taget kontakt til Conradineslyst for også at få lov til at have ruter der går gennem deres skove. Kløversti ruterne skal have start ved Borgerhuset og vil have forskellige længder og skal være både til gang, løb og cykel.

Fitness områder i Byparken og ved Holberghallen, der arbejdes med 2 forskellige løsninger så der vil være forskel på de 2 områder, gruppen forventer at tage stilling ved deres næste møde.

Der er også et ønske om at få en trappe op af højen i Byparken både for at gøre adgangen bedre og for at kunne bruge den til "trappetræning".

Gruppe vil også gerne have rundstrækningen i Byparken op målt, så den kan bruges til mål af opnået forbedringer.

Hundeskov: Intet nyt.

Omfartsvejgruppe: Nyt fra borgermødet 4/5 Det var et godt møde hvor der kom en del høringsvar, hvis der ønskes yderlig oplysninger, kan de søges hos Sorø kommune.

Skak: Intet nyt

Beslutning:

Medlemshvervning 2017

55/2017:

Kort workshop om Medlemshvervning – Gerne med grupperne.

Arne, Jacob og Kim har holdt et møde 15/5

Der var en god menings udveksling og mange gode forslag, er her i kort form.

Henrik, Ditte og Bente:

Lækker folder – Post omdelt, hvor man kan se hvad DUR laver / har lavet

Arrangement for medlemmer

Butikkerne skal være med til at sælge os.

Automatisk anmodning om betaling

Susanne, Kim, Jacob T og Paw:

Hvorfor skal vi have medlemmer – Vi skal have deres mandat. Fokus på at vi har brug for deres mandat og ikke deres tid.

Synligt om de har betalt i år – Brev kun til medlemmer.

Kunne anmode via MobilePay.

Michael, Arne, Jacob:

Husstandsmedlem skab til f.eks. 100 kr.

Tilstede ved byens arrangementer

Borgermøde / fest – Hvad skal vi lave næste år i Dianalund møde / Generalforsamling.

Kan vi lave noget der kan scannes ind i butikkerne – Som en Quicklod / Smart-boks.

Højtalervogn

Der blev også præsenteret muligheder for at få endnu bedre styr på medlemskartoteket og opkrævning af kontingent, der vil så blive en udgift til at drive det et eksempel er "ForeningLet.dk", her vil prisen være omkring 7-9 tusind kr. om året.

Beslutning:

Jacob K, Jacob T, Martin B og Louise mødes om de forskellige forslag og kommer tilbage til bestyrelsen, med et oplæg til bestyrelsen med pris på medlemskartotek og næste skridt i markedsføringen.

Økonomi status

56/2017: Intet nyt.

Kasserer Ole Høgh inviteres til næste møde.

Beslutning:

Nyt fra formand

58/2017:

TV2 øst kommer forbi 23-25/7 og vil gerne visse Sorø kommune frem, der kan skrives til

Ole Hilden Tlf.: 57 87 60 25 olhi@soroe.dk hvis der er noget der skal med.

Der var kommet en opfordring fra Hospitsgården om at DUR meldte sig ind, der er tidligere truffet en beslutning om at vi ikke melder os ind.

Frivilligbørsen – Claus og Louise deltog, vi fik en aftale med Ventemøllesgårdens forældrebestyrelsen om at lave et arrangement sammen i løbet af det næste år.

Lokalråd Fællesmødet blev aflyst der var for mange afbud, det blev flyttet til 6/6 hvor der også på nuværende er mange afbud, mange af lokalrådene vil ikke være med på fællesmøderne men gerne på dialogmøderne.

DUR holder lav profil, vi deltager for at være tilstede, og deri gemmen sikre os indflydelse.

Vi kan dog ikke deltage 6/6.

Der arbejdes stadig på markedsføringsvideoen for Dianalund.

Der kan fremsendes spørgsmål til debatten Grundlovsdag styret af Poul Erik Skammelsen, sendes til

Louise som vil bringe dem vider.

Evt.

59/2017

Næste møde 22/6 kl.19-21

Møder 2. Halvår 2017 21/8 18- 21; 19/9 19-21; 25/10 18-21; 23/11 19-21; 18/12 18-21